

**EMBASSY OF THE REPUBLIC OF BENIN
CONSULATE OFFICE**

2124 Kalorama Road, N.W.
WASHINGTON, D.C. 20008
Tel: (202) 232-6656 / (202) 232-2611

-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-

Email: info@beninembassy.us

VISA INFORMATION FOR US CITIZENS ONLY

-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-

Americans continue to benefit from the thirty-six (36) month visa in accordance with the reciprocity between the Republic of Benin and the United States of America.

To this end, US citizens may obtain an extension of their "e-visa" from the Beninese consular services close to their place of residence, without any additional costs or formalities and before expiry of the validity period of the said visa.

**INFORMATIONS CONCERNANT LE VISA POUR
LES CITOYENS AMERICAINS**

-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-

Les Américains continuent de bénéficier du visa de trente-six (36) mois conformément à la réciprocité qui prévaut entre le Bénin et les Etats-Unis d'Amérique.

A cet effet, les citoyens américains peuvent obtenir une prorogation de leur "e-visa" auprès des services consulaires béninois proches de leur lieu de résidence, sans frais ni formalités supplémentaires et avant l'expiration du délai de validité dudit visa.